Corridors Advisory

阿联酋科锐达思企业顾问有限公司 Corridors Advisory FZ- LLC

Corridors Advisory FZ-LLC

阿联酋科锐达思企业顾问有限公司

Mob: 00971 50 8013 198 P.O. Box: 416558 Dubai Tel No.: +971 4 5654082 Email: info@cagulf.com Website: www.cagulf.com

Dubai Office: Unit 311, 3rd floor, DIC Building 2, Dubai Internet City, UAE RAK Office: 705A, B05, Building BC 04, RAKEZ HQ, Ras Al Khaimah, UAE





Corridors Advisory FZ- LLC 阿联酋科锐达思企业顾问有限公司

Corridors Advisory FZ- LLC, Hereinafter referred to as CA, is a wholly Chinese owned advisory firm based in the UAE.

CA aims to create business corridors between China and the Gulf region, typically the UAE. CA is a registered association member of World Free Zones Organization (World FZO) with the member No. 711A.

CA provides the services of UAE corporate structure designing, UAE company registration, renewal and amendments,

including onshore and offshore company







阿联酋科锐达思企业顾问有限公司以下简称CA,是一家总部设在阿联酋的华人商业顾问公司。

志在架起中国与海湾地区国家,特别是与阿联酋的商业走廊,促进更多跨境商业协同。

CA 是World Free Zones Organization(世界自由区组织, World FZO) 备案的协会会员, 会员编号711A。

CA 提供阿联酋境内公司架构设计,在岸和离岸公司注册,更新和变更等服务。







Corridors Advisory FZ- LLC

阿联酋科锐达思企业顾问有限公司

Mob: 00971 50 8013 198 P.O. Box: 416558 Dubai Tel No.: +971 4 5654082 Email: info@cagulf.com Website: www.cagulf.com

Dubai Office: Unit 311, 3rd floor, DIC Building 2, Dubai Internet City, UAE RAK Office: 705A, B05, Building BC 04, RAKEZ HQ, Ras Al Khaimah, UAE



MISSION STATEMENT

企业使命

To contribute to our clients' success through our reliability, expertise and efficiency. 通过我们的可靠、专业和高效的服务为客户的成功做出贡献。 To deliver the value-added services to our stakeholders.

To create career growth path for our employees.

为我们的利益相关方传输更有价值的服务。 为我们的员工创造职业发展路径。

VISION STATEMENT



To build the business corridors for the investors between China and the Gulf countries, typically the UAE.

志在为中国和海湾地区国家,特别是和阿联酋之间架起商业桥廊。

ENTERPRISE CORE VALUES

企业核心

Sincerity, Reliability, Sustainability and Consistency

真诚、可靠、持续发展、始终如一

GOALS



Professional and reliable Company Service Provider in the UAE

作阿联酋境内专业,可靠的企业服务提供商

Corridors Advisory FZ-LLC

阿联酋科锐达思企业顾问有限公司

Mob: 00971 50 8013 198 P.O. Box: 416558 Dubai Tel No.: +971 4 5654082 Email: info@cagulf.com

Website: www.cagulf.com

Dubai Office: Unit 311, 3rd floor, DIC Building 2, Dubai Internet City, UAE RAK Office: 705A, B05, Building BC 04, RAKEZ HQ, Ras Al Khaimah, UAE





CA Initiator : Ms. Mei WANG CA 创始人: 王梅女士

Ms. Mei Wang obtained her Bachelor's degree in Law from China and an MBA from the University of Wollongong Australia. Currently, she is pursuing a Master of Laws at Birmingham University in Dubai. With 14 years' experience living in Dubai, she previously worked for a Free Zone Authority in the UAE, where she was responsible for the Chinese market. Additionally, she has gained extensive business experience in high profile companies within the UAE. She has founded CA RAKEZ and CA DDA in the year of 2020, CA DET in the year of 2022. Some members of CA operation team had over 15 years of experience in the documentation department of the UAE free zone authority before joining CA, demonstrating professionalism in preparing requirements

王梅女士,法学学士;澳大利亚伍伦贡大学工商管理硕士;英国伯明翰大学迪拜校区法学硕士在读。在迪拜工作生活十四年前任职于阿联酋的自由区管理局,负责中国区市场;她也曾在跨国企业迪拜办事处工作。在阿联酋有丰富的商务从业经验,以及政府机构的资源。在2020年创设 CA RAKEZ 和CA DDA, 2022年创设 CA DET。

CA 团队操作部同事们有些在阿联酋自由区管理局的单证部工作超过十五年, 有着丰富的单证准备经验。

CA Services Scopes

- Feasibility Study Report/ Corporate Strategies Advisory
- UBO / ESR assistance
- UAE Company Structuring
- UAE Company Setup/Annual Renewal (Freezone Onshore & Offshore)
- Change of Shareholder/Manager/Director
- Documents Attestation
- Corporate Bank account Opening Assistance
- UAE Residency Visa Application / Renewal

CA 服务范围

- 可行性研究报告/企业发展战略咨询
- 最终受益人/经济实质申报
- 阿联酋公司架构设计
- 阿联酋公司设立/年审(自由区在岸/离岸)
- 公司变更(股东/董事/经理人)
- 协助文件认证
- 协助公司银行账号开户
- 阿联酋工作签申请/更新

Corridors Advisory FZ-LLC 阿联西科锐达思企业顾问有限公司

Mob: 00971 50 8013 198 P.O. Box: 416558 Dubai Tel No. : +971 4 5654082 Email: info@cagulf.com Website: www.cagulf.com

Dubai Office: Unit 311, 3rd floor, DIC Building 2, Dubai Internet City, UAE RAK Office: 705A, B05, Building BC 04, RAKEZ HQ, Ras Al Khaimah, UAE

Our Team Members





Mei WANG
Founder
&
Managing Director

Corridors Advisory FZ-LLC 阿联酋科锐达思企业顾问有限公司

Mob: 00971 50 8013 198 P.O. Box: 416558 Dubai Tel No. : +971 4 5654082 Email: <u>info@cagulf.com</u> Website: <u>www.cagulf.com</u> Dubai Office: Unit 311. 3rd flo



Natalia Oliveria

Customer Service and Operation
Manager



Grace Dolendo

Customer Service and Operation
Supervisor



Muhammad Javed
Finance



Noel Cadlum

Jahan Karim

Customer Service Officer



Drie Cua

Customer Service Officer



Frankie WAN

Business Consultant



Nuo ZHANG

Business Assistant